

Abrufkontingentformular

Unter Angabe des Stichwortes „ISPS02027“ können Sie bis zum 01.01.2027 telefonisch reservieren +43 1 521 51 255 oder Scannen Sie das Abrufkontingentformular ein und schicken es an res.wien@25hours-hotels.com

Gastname: _____

E-Mail: _____

Telefon: _____

Anreise: _____

Abreise: _____

Zimmer: ☐ Einzelzimmer inkl. Frühstück / EUR 130
☐ Doppelzimmer inkl. Frühstück / EUR 166



Der Übernachtungspreis versteht sich inklusive unserem reichhaltigen Frühstücksbuffet, Service und der gesetzlichen Mehrwertsteuer. Bei einer Änderung der MwSt. ist das Hotel berechtigt die Preise anzupassen.

Garantie & Stornierung

Ihr Zimmer wird am Anreisetag bis 18:00 Uhr freigehalten. Um die Buchung auch für eine Anreise nach 18:00 Uhr zu garantieren, benötigen wir Ihre Kreditkarten-Informationen. Eine so garantierte Buchung kann bis 18:00 Uhr sieben Tage vor Anreise kostenfrei storniert werden. Bei Nichtanreise sind wir berechtigt 90% des Übernachtungspreises des gesamten Aufenthalts in Rechnung zu stellen.

☐ Mastercard ☐ VISA Card ☐ American Express

Karteninhaber: _____

Kreditkartennummer: _____

Gültig bis: _____

Rechnungsanschrift

Datum

Unterschrift

Room Reservation // Allotment Booking

Hereby you place a binding booking for a room within the group booking: "ISPS02027". Please send us this reservation via email res.wien@25hours-hotels.com or directly via phone [+43 1 521 51 255] and note that the allotment expires on 01.01.2027

Guest name: _____

Email: _____

Telephone: _____

Arrival Date: _____

Departure Date: _____

Room: ☐ Single Room inkl. Breakfast / EUR 130

☐ Double Room inkl. Breakfast / EUR 166



For your information: All room rates are including breakfast, service and the legal value added tax. In case the VAT rate changes, the hotel is entitled to adjust the prices.

Guarantee & Cancellation

This reservation is held until 6 pm on the day of arrival. To guarantee this booking after 6 pm, please convey us your credit card details. Such a guaranteed booking can be cancelled until 6 pm local time seven days before arrival. In case of later cancellation or no-show, we are entitled to charge 90% of the accommodation fee of the whole stay.

☐ Mastercard ☐ VISA Card ☐ American Express

Cardholder: _____

Credit card number: _____

Expiry date: _____

Billing Address

Date

Signature